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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till justitie- och migrationsminister Morgan Johansson (S)

2019/20:227 Verkställande av utvisningsbeslut

En undersökning utförd av en större svensk tidning visar att 47 172 personer 
som kom till Sverige under immigrationskrisen fick avslag på sin asylansökan 
och att mindre än hälften av dessa har lämnat Sverige frivilligt. Vidare finns 
ingen exakt siffra på antalet personer som uppehåller sig illegalt i landet, men 
av dessa 47 172 har ca 13 000 avvikit. 

Det är ett oacceptabelt misslyckande från politikens sida att individer som fått 
avslag på sin asylansökan i ett av världens kanske mest liberala flyktingsystem 
inte lämnat landet. Jag förutsätter att justitie- och migrationsminister Morgan 
Johansson inte är nöjd med denna situation. 

Med anledning av detta vill jag fråga justitie- och migrationsminister Morgan 
Johansson:

 

Varför har inte polisen fått tillräckliga resurser och verktyg för att kunna 
verkställa utvisningsärenden, och hur och när tänker ministern åtgärda 
problemet?

………………………………………

Dennis Dioukarev (SD)

Från Riksdagsförvaltningen
2019-10-23
Besvaras senast
2019-10-30 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Anna Aspegren


